
Referat FAU-møte 13.mars-23 
 

1.Godkjenning av agenda. Agendaen er godkjent. 

2.Kommentarer til forrige referat. Ingen kommentarer til referatet. 

3.Rektor informerer.  

Elevarrangement: Det ble arrangert skoleball for ungdomstrinnet i Olsvikhallen onsdag 8.mars, der 

200 av elevene deltok. Arrangementet gjekk kjempefint og elevene oppførte seg eksemplarisk. 

Mange foreldre stilte som vakter og politiet kom også innom arrangementet på patrulje-runden sin. 

Torsdag 16.mars arrangeres det diskotek for mellomtrinnet på Dialog 1, mange foreldre har sagt seg 

villige til å bake og stille som vakter. 

Ventilasjonssaken: Det har vært ny måling av luftkvalitet på syv klasserom på skolen, kun et av 

klasserommene har godkjent luftkvalitet. Brevet fra FAU (Ruben) har vært med på å bidra til fortgang i 

saken om ventilasjonsutfordringene på Olsvik Skole. Norconsult er nå inne og prosjekterer og ser om 

ventilasjonsanlegget kan skiftes mens det fortsatt er drift på skolen eller om skolen må benytte seg av 

en erstatningsskole. Dersom skolen må på erstatningsskoler er det lang ventetid. Et alternativ er at 

det blir satt inn 2 ventilasjonsaggregat i hvert klasserom for å bedre luftkvaliteten. 

Nedgang i elevtall: Til høsten blir det nedgang i elevtallet til under 600. På ungdomstrinnet vil det 

bare være ti klasser til sammen. Dette frigjør noen klasserom og man ser på muligheten for å få til en 

SFO-base i hovedbygget for 2.-4. trinn. 

Mobilfri skole? Skolen ønsker å se på mulighetene for å bli en mobilfri skole. Dette må drøftes på 

elevrådsmøte, FAU-møte og SU-møte. 

Klager på SFO, Skjenlia. Skolens ledelse har hatt et møte med noen foreldre i FAU med bakgrunn i 

klager på SFO første trinn. Skolen tar med seg innspillene i det videre arbeidet med SFO, og ønsker å 

ha en god dialog med foreldre.  

Dersom man hører rykter om hendelser på skolen, kan man det være lurt å sjekke med FAU eller 

skolen om det stemmer. 

Nasjonale prøver: De nasjonale prøvene ble gjennomført i høst. På ungdomstrinnet ble de rammet av 

streiken. Resultatene deles i tre, nivå 1, nivå 2 og nivå 3. Generelt kan vi si at prøvene som ble 

gjennomført på 5.trinn viser at vi har for mange elever på det laveste nivået og for få elever på det 

øverste nivået.  

 

4. Økonomi i FAU. 9800 kroner på kontoen. 

5. Kvalitetsoppfølgingen 28.mars. Leder i FAU, Linda, vil delta. I tillegg vil Joachim og Eline se på 

mulighetene for å være med. Det er åpent for at flere fra FAU kan være med på møtet som arrangeres 

på skolen mellom 08.30-11.00 

6. Natteravn. Innkallingene for vårens ravninger er sendt ut til foreldre som har barn på 5-10 trinn. De 

som ikke har fått innkalling nå i vår, vil få innkalling til høsten.  



7. Skolemiljø. Elevrådet tok ikke kontakt i forhold til byttekveld før ballet, dermed ble det ikke 

arrangert noe. 

8. Trafikk. Hekken ved hallen er klippet. Tips om å engasjere seg i forhold til hvordan 

parkeringsmulighetene blir når ny barnehage blir bygget i Olsvik. 

9. 17.mai. Det blir arrangert 17.mai i Olsvik i år. Det er satt en komite som Andreas leder sammen 

med engasjerte foreldre i Olsvik. Andreas redegjorde for hvor langt komitéen er kommet i forhold til 

17.mai-arrangementet. 

De etterlyser hvem de arbeider for. Ønsker et tettere samarbeid med FAU.  Det må lages en 

samarbeidskontrakt med FAU. Vi trenger en representant fra FAU som kan være et bindeledd mellom 

komitéen og FAU. Denne representanten vil ha en administrativ rolle. 

10. Eventuelt. Etter påsken vil det bli et tilbud om Parkour i Olsvik. Dette er et gratistilbud i regi av 

områdesatsingen. 

Plan for Idrett i Bergen kommune har vært på høring og Joachim som nestleder i FAU har sendt inn et 

høringssvar. 

11. Neste møte. Mandag 17.april 19.00-21.00. 

 

 


